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ZAPISNIK 
 
9. sjednice Školskog odbora održane u četvrtak14. prosinca 2017. godine s 
početkom u 17 sati u učionici predmetne nastave. 
 
Prisutni članovi Školskog odbora: 

- Predstavnica učitelja i stručnih suradnika: Ines Hraste 
- Predstavnici osnivača:  Ana Šerfezi, Vesna Bobinski, Marija Čuljak 
- Predstavnik roditelja: Jelena Buturac 
- Predstavnik radnika: Maja Mikec 

 
Predstavnica učitelja i stručnih suradnika Ivana Olivari ispričala je svoj izostanak. 
 
Predsjednica Školskog odbora Ines Hraste pozdravila je prisutne i predložila sljedeći 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika 8. sjednice Školskog odbora 
2. Plan nabave za 2018. godinu 
3. Radni odnosi 

- Suglasnost Školskog odbora na zapošljavanje  učitelja/ice  matematike, na 
puno, određeno radno vrijeme nakon provedenog natječajnog postupka 

- Suglasnost Školskog odbora na zapošljavanje  po Javnom pozivu 
za nezaposlene osobe za obavljanje poslova pomoćnika u nastavi u Osnovnoj školi 
Gustava Krkleca - partneru u projektu „Pomoćnici u nastavi/stručni komunikacijski 

posrednici kao potpora inkluzivnom obrazovanju, faza III“ 
4. Razno 

 

 
Dnevni red jednoglasno su usvojili svi članovi Školskog odbora. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Ad. 1. 
 
Zapisnik 8. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 
 

 

Ad. 2. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili Plan nabave za 2018. godinu. 
 
Ad. 3.  
 

Članovi Školskog odbora dali su suglasnost na prijedlog ravnateljice da se po 
provedenom natječajnom postupku za zapošljavanje učitelja matematike na puno, 
određeno radno vrijeme zaposli magistra matematike Monika Cikojević, a na radno 

mjesto pomoćnika u nastavi u nastavi u okviru u projekta 
 „Pomoćnici u nastavi/stručni komunikacijski posrednici kao potpora inkluzivnom 
obrazovanju,faza III“ zaposle Tanja Cvitanović i Andreja Bednjanec, na određeno, 
nepuno radno vrijeme. Članovi Školskog odbora dali su svoju suglasnost na 
zapošljavanje  Azmire Pašalić Jagor do 60 dana zbog bolovanja spremačice. 
 
Ad.4. 
 
Ravnateljica je izvijestila članove Školskog odbora o aktualnim događanjima u školi: 
 

- U tijeku je priprema projektnog tjedna U susret Božiću. Novac prikupljen na 
božićnom sajmu raspodijelit će se djelomično za učenike slabijeg 
imovinskog statusa kupovinom računala i za učenike jedne afričke škole u 
sklopu projekta ''Budi i ti misionar'' 

- Učenicima 6. razreda podijeljeni su microbitovi 
- Ministarstvo znanosti i obrazovanja je našoj školi u okviru Cjelovite 

kurikularne reforme  odobrilo sredstava za nabavu informatičke opreme, 
ukupno 60 000,00 kuna 

- Obnovljeno je veliko igralište, a početkom 2018. je predviđena sanacija 
prilaza školi  

- Učenici tražitelji azila završili su s drugim ciklusom pripremne nastave 
hrvatskoga jezika te će od drugog polugodišta biti ocjenjivani 

- Općinska smotra LiDraNo 2018. će se održati 24.01.2018. godine 
 
 
 
Sjednica Školskog odbora završila je s radom u 18 sati. 
 
 
Zapisničar: Predsjednica Školskog odbora: 
 
Maja Mikec          Ines Hraste, dipl.uč.. 
 
 
 


